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ÖT DOLOG, AMIT JÉZUS ÜGYÉÉRT TEHETSZ 
Bozsogi Tibor élőben elhangzott tanításának nyers szövege  

Krisztus Szeretete Egyház Budapest, 2019. március 17. 

 

Köszönöm szépen a tapsot, de az Úré a dicsőség. Mindig az Úr Jézust tapsold meg! 

Szeretettel köszöntök mindenkit, ugyancsak az Úr Jézus nevében. Nagyon szépen köszönöm a 

meghívást, hogy ma itt lehetek. Teremhetek némi gyümölcsöt köztetek is. Felbuzdulhatok a 

hitetek által, és remélem ti is fel fogtok buzdulni az enyém által. Egy pillanatra szeretnék 

imádkozni. Hogyha velem tartanátok, mert a hit hallásból van, a hallás pedig a felkent, kije-

lentett Igéből van. Szeretnék kenetet erre. Imádkoztunk már érte, de azért most egy akarattal 

menjünk az Úr elé.  

Atyánk, Jézus nevében köszönjük a Te Igédet. Te minden neved fölé helyezted a Te 

Igédet. A Te Igéd az, aki eljött testben, lakozott közöttünk, és láthattuk a dicsőségét. Ő volt, 

aki kijelentette tökéletesen a Te akaratodat. Mi, Uram, árnyéka sem vagyunk a Te hatalmas 

dicsőségednek, mégis azt kérjük, hogy áldd meg az elhangzó Igét, hogy a szívekbe, az 

akaratokba, a szándékokba utat találjon a megértésen keresztül, amit szintén Te adsz! Kérlek, 

Uram, adj a prédikátornak a szájába szavakat, hogy a megfelelő módon hasogassa az Írásokat, 

és a jelenlevőknek adj a szívébe szándékot, és értelmességet a megértésre. Imádkozunk, Uram 

továbbá, a mi elhatározásunknak megfelelően, hogy ne csak feledékeny hallgatói, hanem 

követője révén áldottjai legyünk a Te Igédnek, Jézus nevében. Ámen. 

Most jönnek a technikai kérdések, amivel foglalkozni kell egy keveset. Ha van egy darab 

papírod és tollad, akkor légy szíves, vedd elő, a Bibliádat ma csak alátétnek fogod használni. 

Tudniillik rengeteg Igét fogok neked elmondani, és ezek az Igék benne lesznek a Bibliádban 

otthon is. Ezt azért szoktam kérni, mert míg keresgéled a Bibliát, lemaradsz három nagyon 

fontos mondatról, ami viszont csak itt fog elhangzani. Jön az igezápor, garantáltan túltáplállak 

ma az Isten Igéjével. Hogyha úgy érzed a szívedben, hogy szeretnél tenni valamit Jézus 

Krisztusért, és az Ő ügyéért, jelenleg a földön folyó legfontosabb ügy a gyülekezet építése. Ez 

Jézus Krisztus ügye, nem mindenki látja ezt így.  

Ez két személy számára legfontosabb, Jézus Krisztus és az Atya számára a legfontosabb, 

és az sátán számára a legfontosabb, aki retteg ettől a helyzettől. De letetted a voksodat Jézus 

Krisztus mellé, és ma arról fogok beszélni, hogy te személyesen mit tehetsz azért, hogy ez az 

Ige terjedjen, és Isten királysága épüljön. Tudom azt, hogy Jézus Krisztus építi az Ő 

gyülekezetét, de téged hívott el partnernek. Azért hívott el, hogy gyümölcsöt teremjél, és a te 

gyümölcsöd megmaradjon, hogy akármit kérsz az Atyától, az megadassék néked. Nagyon sok 

Ige lesz, kezdjük az elsővel. Azt mondja az Úr Jézus Krisztus: 

Máté 28,18–20. 

18. És hozzájuk menvén Jézus, szóla nékik, mondván: Nékem adatott minden hata-

lom mennyen és földön. 

19. Elmenvén azért, tegyetek tanítványokká minden népeket, megkeresztelvén őket az 

Atyának, a Fiúnak és a Szent Szellemnek nevében, 

20. Tanítván őket, hogy megtartsák mindazt, amit én parancsoltam néktek: és ímé, én 

tiveletek vagyok minden napon a világ végezetéig. Ámen!  

Halleluja! Ha ezt a parancsot komolyan veszed, akkor nagyon sok mindent máshogy fogsz 

csinálni az életedben. Minthogyha nem vennéd komolyan ezt a parancsolatot. Ez mindenkinek 

szól, nem csak az evangélistáknak, vagy pásztoroknak, vagy tanítóknak, hanem minden egyes 

kereszténynek. Jogosan merülhet fel a kérdés benned, hogy én, aki sem nem vagyok pásztor, 

sem nem vagyok tanító, sem nem vagyok próféta, én mit tehetek Jézus Krisztus ügyéért? Öt 

dolgot fogok elmondani neked, amit tehetsz érte. Ezt mindenki megteheti, aki kereszténynek 

vallja magát, és hiszi magát, és akar tenni az Úr Jézus Krisztusért. Ez a tanítás igazából egy 

bevezető egy sorozathoz. A sorozat az jó tíz órás, a zanzáját összeszedtem most neked. 

Kijelentést fogsz kapni Isten Igéjéből, de még több kijelentést fogsz kapni belőle, ha otthon is 
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előveszed, és elmélkedsz rajta, és gondolkozol rajta. Erről az öt dologról fogok beszélni. 

Ebből nagyon sok minden ismerős lesz, de meglehet, hogy újdonságot is fogok mondani. 

Ez az öt dolog: 

1. Isten Igéje, 

2. Az imádság, 

3. A tized, ami a keresményednek a tizedrésze.  

4. Személyes bizonyságtétel,  

5. Személyes elhívásod az Úr Jézus Krisztusban. 

Ebből kettő: az Isten Igéje és az imádság azért kell neked, hogy te erős legyél az Úrban. Jól 

megalapozott, és mozdíthatatlan legyél a Krisztussal való utadon. A tized az arra való, hogy a 

gyülekezetben a szolgálóknak az anyagi szükségeit fedezze. A személyes bizonyságtétel 

pedig arra való, hogy te magad részt vegyél személyesen abban, hogy az örömhírt elmondd 

embereknek. A személyes elhívásod pedig arra való, hogy minden napon, minden egyes 

időben tudjad az Urat szolgálni, és neki jó gyümölcsöt teremni. Nemcsak öt elhívás van, majd 

látni fogod, mert nemcsak hét vagy tíz, amit az Ige felsorol. Mindenki elhívottja az Úr Jézus 

Krisztusnak valamire. Aki bejött Krisztus Testébe, azt Isten elhívta valamire, és az illető azt 

meg tudja csinálni. Azon áldás tud lenni, és ezzel ő áldás tud lenni más számára. Akár 

buszsofőr, akár takarító, akár tanár, bármi. Azt Isten fel tudja kenni. Nagyon fontos dolog. A 

probléma nem az szokott lenni, hogy Isten nem áld meg valamit, a probléma a Filippi 2,21-

ben már olvasható. Ezt szeretném neked felolvasni. Ez közel kétezer évvel ezelőtt keletkezett 

mondat, ma is sok igazság van benne. Pál apostol írja a Filippieknek, Timótheusról.  

Filippi 2,20–21. 

20. Mert nincs velem senki hozzá hasonló indulatú, aki igazán szívén viselné 

dolgaitokat. 

21. Mert mindenki a maga hasznát keresi, nem a Krisztus Jézusét. 

Mert mindenki a maga hasznát keresi, nem a felkent Krisztus Jézusét. Ez egy elég súlyos 

Ige. Ez akkoriban nagyon sok emberre igaz volt, és sajnos ma is nagyon sok emberre igaz. 

Nem kárhoztatni akarok senkit, mert természetes, hogy mindenki a saját javáért jön Jézus 

Krisztushoz. Hiszen nála van az üdvösség, amire mindenkinek szüksége van. Nála van a 

szabadítás, amire mindenkinek szüksége van. Nála van a gyógyulás, amire nem mindenkinek, 

de nagyon sok embernek szüksége van. Nála van minden ellátás, amire minden embernek 

szüksége van. Természetesen szűkölködnénk nélküle, Ő jött el, aki feloldja azt az Igét, hogy 

mindannyian szűkölködünk Isten dicsősége nélkül. Ő az, akin keresztül át lehet venni 

mindazt, ami Isten dicsőségében benne van. Ezért üresen jössz Jézus Krisztushoz. Ez így igaz, 

és így helyes.  

De Jézus Krisztus nemcsak áldottá akar tenni téged, hanem áldássá is! Ami azt jelenti, 

hogy szeretné, amit rajtad keresztül el tud végezni, azt el tudja végezni. Ehhez van egy csomó 

gyakorlati, hétköznapi, rutin dolog, amit te megtehetsz, hogy ezt támogasd. Hogy felkészülj 

arra, hogy rajtad keresztül bármit az Úr Jézus Krisztus meg tudjon tenni. Ez az öt dolog közül, 

mindegyikre van egy kb. 10 percem, hogy beszéljek róla. Van, amiről többet fogok, van, 

amiről kevesebbet szólok. Itt kérek elnézést az igelapozó emberektől, akik ide fölém vetítik az 

Igét, hogy nem mindet fogom mondani, és sok olyan Igét is fogok mondani, aminek nem is 

mondom meg az igehelyét. Már több elhangzott eddig is. De a lényeges pontokat jó, ha leírod, 

és minden Igét többször fogok mondani, hogy le tudd írni. Az első Filippi 2,20–21. volt.  

1. AZ IGE 

Most pedig beszélünk Isten Igéjéről. Az első Igénk a Róma 10,17, ahol azt mondja az Ige: 

Róma 10,17. 

17. Azért a hit hallásból van, a hallás pedig Isten Igéje által.  

A hallás pedig a Rhema/felkent, kijelentett Igéjéből. Lehet, hogy neked olyan fordításod 

van, amelyik azt mondja, hogy Isten Igéjéből. Így is szól fordítás, meg úgy is szól, de nem is 
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az a baj, hogy a fordítások különbözőképpen szólnak, de a görög eredetiek is különböző-

képpen szólnak. De elhiheted nekem, hogy a legkorábbi görög feljegyzések dia rématosz 

hrisztou-t mondanak, ami azt jelenti, hogy felkent, kijelentett Ige. Ahhoz, hogy Isten felkenje 

– azt mondja az Írás, hogy a Te kinyilatkoztatásod által látunk világosságot – szükséges az 

isteni kinyilatkoztatás, isteni kijelentés, hogy te az Igét megértsd az elméden keresztül, a 

szívedbe, a szándékaid közé be tudjad rakni. De ez Isten része. Ezért mi tudunk imádkozni, 

hogy Isten kenje föl az Igéjét, és adjon neked kijelentést. Viszont, az Igét, te meg magadhoz 

tudod venni. Ha nem veszed magadhoz az Igét, Istennek nincs mit felkenni. Őszintén 

megmondom, hogy neked szükséged van Isten felkenetésére.  

Mi a felkenetés? Képessé tétel. Akár természetes, akár természetfölötti módon való 

képességtétel valaminek az elvégzésére. Ott állsz a probléma előtt, és nem tudod, hogy mit 

kezdj vele, akkor jössz rá, hogy hoppá, nem vettem át az Úrtól a kenetemet! Nincs késő, még 

át lehet venni, de minél többet veszel magadba Isten Igéjéből, annál többet veszel át 

kijelentést, annál többet veszel át felkenetést, és annál képesebb leszel bizonyos dolgoknak a 

megtételére. Amik akár magánéleti jellegűek, akár Krisztus szolgálatában vannak, nagyon 

fontosak.  

A következő Igénk szintén az Igével kapcsolatos. Azt mondja: 

János 14,26. 

26. Ama Vigasztaló pedig, a Szent Szellem, akit az én nevemben küld az Atya, Ő 

mindenre megtanít majd titeket, és eszetekbe juttatja mindazokat, amiket mondottam 

néktek.  

Jártál már úgy, hogy egyszer csak bevillant egy Ige? Bevillant volna ez az Ige, ha sose 

hallottad volna? Valószínűleg nem. Nagyon fontos dolog ez, meg kell értened. Isten tudna 

neked Igét mondani közvetlenül is, de nem úgy döntött, hogy közvetlenül mondja, hanem úgy 

döntött, hogy neked azt magadhoz kell venni. Vannak prédikátorok, vannak tanítók, vannak 

szolgálatok, akik az Igét hirdetik, és van Bibliád. Ez egy csoda, hogy van Bibliád. Megtanultál 

olvasni, és amikor egy Johannes Gutenbergnek nevezett fiatalember kitalálta a nyomtatást, azt 

akkor azért tette, hogy Bibliát tudjon sokszorosítani olcsóbban, mint a kézírás. Biztos, hogy 

Isten adta a szívébe azért, mert látta, hogy el fog jönni egy generáció, ahol az emberek 

túlnyomó része tud majd olvasni, és önmagának fölolvashatja az Írásokat. Biztos olvastál az 

írástudókról a Bibliában. Mit gondolsz, miért hívták őket írástudóknak? Mert csak ők tudtak 

írni-olvasni. Csak nekik jutott az a privilégium, hogy olvashatják Isten Igéjét. Neked is jutott 

ez a privilégium, és nagyon sokan adtak, nagyon sok mindent áldoztak föl – személyes életet, 

akár életet – azért, hogy a Biblia ott legyen a kezedben. Nagyon sokan, nagyon sokat 

dolgoztak érte, de ez csak az alap. Isten Igéje akkor lesz élővé, ha magadévá teszed, 

elmélkedsz rajta, és Isten fel tudja kenni. De ha rendszeresen olvasod, be fog ugrani az az Ige, 

amire éppen szükséged van. Ámen. Ez Istennek egy nagyon fontos vezetése.  

Felteheted a kérdést, hogy vajon miért teszi ezt Isten így? Azért, testvér, hogy ne lehessen 

téged félrevezetni. Tudniillik nagyon sok szellem van kint a világban, és nagyon sokféle 

dolgot kommunikálnak, sokféle dolgot sugdosnak embereknek a fülébe. Hogy tudnád 

eldönteni, hogy melyik az igazság, és melyik nem? Hát úgy, hogy ezt mondta az Úr! Ha azzal 

összeveted és stimmel, akkor rendben van. Ha összeveted, és nem stimmel, akkor tudod, hogy 

veszélyes területre mentél a szellemi világban. Erre nagyon figyelj! Ez a szellemi világban a 

legegyszerűbb módja annak, hogy jól tájékozódj, azaz Isten Igéjéhez tartod magadat. Ehhez 

azt tudni kell. Ámen. Nagyon fontos dolog. Testvér, ez azért van, hogy te légy erős. Te. Most 

neked se mindegy, hogy a személyes életedben, vagy a szolgálatodban erős vagy, vagy 

gyenge. Ámen? Minél több Ige, annál több biztonság az életedben. Nagyon fontos mondat 

volt. Minél több Ige, annál több biztonság van az életedben.  

2Timótheus 3,15–17. 
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15. Mivelhogy gyermekségedtől fogva ismered [tudod] a szent Írásokat, amelyek téged 

bölccsé tehetnek az üdvösségre a Krisztus Jézusban való hit által. 

Csodálatos ószövetségi írásaink vannak, ez arról szól. Bátran vedd a fáradságot, és olvassál 

el minden nap egy példabeszédet! Van belőle pont 31. Havonta kezdheted elölről. Csodálatos 

kijelentések vannak a Zsoltárokban. Csodálatos igazságok vannak benne. Gyakoroljad, és 

olvasd úgy, hogy Isten neked szól! Mert a teljes Írás Istentől ihletett és hasznos arra, és 

felsorolja, mire hasznos: 

16. A teljes Írás Istentől ihletett és hasznos a tanításra, az igazságban való nevelésre, 

17. Hogy tökéletes legyen az Isten embere, minden jó cselekedetre felkészített. 

Tanításra, feddésre, megjobbításra, az Isten igazságosságában való nevelésre, hogy 

tökéletes legyen az Isten embere. Te. Tökéletes legyél te! Minden jó cselekedetre felkészített. 

Ehhez szükséges az, hogy az Írást tanulmányozd, nagyon-nagyon csodálatos igazság. 

Elmondom neked, hogy Magyarországnak akkora szüksége van rád, egy tökéletes Isten 

emberére, aki minden jó cselekedetre felkészített, olyan szüksége van rád, mint a zsidóknak a 

mannára. Vagy akárhonnan jöttél. Magyarország helyére behelyettesíthetjük Szlovákiát, 

Romániát, Csehországot, bármit. Nagyon fontos, hogyha te erős leszel, és megmutatod Isten 

világosságát, akkor tudnak emberek utánad jönni, és ezt megint csak az Igéből fogod 

megkapni. Nézzük át ezt megint gyorsan. Hitet fogsz kapni az Igéből, felkenetésed lesz az 

Igéből, képessé tesz dolgokra téged az Istennek az Igéje. De ehhez magadhoz kell venni az 

Isten Igéjét. Vezetést fogsz kapni az Isten Igéjéből, mert Jézus Krisztus Szelleme eszedbe 

fogja juttatni azt, amit éppen olvastál. Jó tanítást, jó nevelést, megjobbítást, igazságossá-

gosságban való járást fogsz kapni az Igéből, és erre mindre szükséged van, testvérem.  

2 Timótheus 2,15. 

15. Igyekezz, hogy Isten előtt becsületesen megállj, mint oly munkás, aki szégyent 

nem vall [akinek nincs szüksége, hogy szégyent valljon], aki helyesen hasogatja az 

igazságnak beszédét. 

A görög szövegben ez az „igyekezzél” inkább úgy fordítanánk, hogy tégy meg minden 

tőled telhetőt, hogy becsületesen megállj. Aki helyesen hasogatja az igazságnak beszédét. 

Tégy meg minden tőled telhetőt azért, hogy Isten Igéjét helyesen ismerd, és helyesen tudd 

kiválogatni, hogy melyik Ige mire való. Miről szól. Nagyon fontos dolog. Minél többet 

ismersz az Írásokból, és minél állhatatosabban kezeled az Írásokat, és minél többet 

foglalkozol vele, annál jobb esélyed lesz arra, hogy helyesen használd. Azt mondja a 

Példabeszédek, hogy mind az aranyalma ezüst tálcán, olyan a helyén mondott Ige. Mint az 

arany alma és a színarany ékesség, olyan a helyén mondott Ige. Nagyon-nagyon fontos dolog, 

mert nagyon sok Igét nagyon csúnyán félremagyaráznak a világban, nagyon sok helyen. 

Hisszük, és nagyon bízunk benne, és én itt ismerek nagyon sok embert, aki helyesen hasogatja 

az Isten Igéjét. Hallgassatok rájuk, mert nagyon fontos dolog az, hogy az Igét meg-

felelőképpen értsed!  

De erre neked is lehet képességed, testvérem. Ehhez neked is lehet képességed, mert 

benned van Isten Szelleme, aki áment mond arra az Igére, és érezned kell, hogy ezt nem lehet 

így érteni. Ezzel valami sántít. Érezned kell azt is, hogy igen, ez az! Ez ezt mondja. Az egy 

nagyon nagy igazság, és nagyon nagy dolog. Főleg, ha szolgálsz, szeretném arra felhívni a 

figyelmet, hogy azt mondja itt ez az Ige, hogy tégy meg minden tőled telhetőt azért, hogy 

Isten előtt becsületesen megállj, mint olyan munkás, akinek nincs szüksége arra, hogy 

szégyent valljon. Így mondja az eredeti görög szöveg. Miért van szüksége az embernek arra, 

hogy szégyent valljon? Azért, hogy megálljon, és elgondolkodjon, hogy hűha, Isten nem 

támogatott az életemben valamit! Miért nem támogatta? Lehet, hogy az Ő akaratából 

kicsusszantam egy kicsit? Akkor rádöbbensz, és akkor elkezdesz gondolkodni. De testvérem, 

gondolkodni anélkül is elkezdhetsz ám, mielőtt bármi gáz lenne az életedben! Ámen. Anélkül 

is lehetsz hűséges, és anélkül is megtehetsz minden tőled telhetőd, hogy az Írásokra 
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odafigyeljél. Igaz? Ámen. Akkor helyesen hasogatod az Írásokat. Nagyon fantasztikus! A 

2Péter 3,16 mondja meg, hogyan tudod jól elszúrni a dolgokat. Pálról ír, aki minden levelében 

ír bizonyos dolgokról, amelyekben vannak némely nehezen érthető dolgok. Mármint Pál 

levelében.  

2Péter 3,16. 

16. Szinte minden levelében, amikor ezekről szól. Ezekben van néhány nehezen 

érthető dolog, amiket a tudatlanok és állhatatlanok kiforgatnak [elcsűrnek-csavarnak], 

mint más Írásokat is, a maguk vesztére. 

Csodás dolog ez! Péter apostol Ésaiás szintjére hozza Pál apostol leveleit, mert azok az 

egyéb írások, amikre gondol. Vagy Dániel szintjére, vagy bárkinek a szintjére. Amit Pál ír, azt 

Péter elismeri, hogy az Isten Igéje. Ámen. Azt mondja, hogy a tudatlanok és az állhatatlanok 

csűrik-csavarják el. Tanuld az Igét, testvér! Hát nagyon sok mindent meg kellett tanulnod az 

életedben. Igaz? Akár egy autóvezetésre, egy géppel való varrásra, vagy egy rántáskészítésre 

gondolsz, semmit nem adtak ingyen. Nagyon sok mindent meg kellett tanulni így. Nagyon 

sok energiába került ám, hogy megtanuljad, a fizikát, kémiát, bármit, amit tanultál! Gondolj 

bele: Isten Igéje kevesebbet ér?  

Nem olyan nagy baj ám, ha tudod, hogy pontosan mit ír az Ige! Mert ha állhatatlan vagy, 

akkor tudatlan leszel. Ha tudatlan leszel, akkor el fogod csűrni-csavarni Isten Igéjét. Ha 

elcsűröd-csavarod Isten Igéjét, az a saját vesztedre teszed. Sajnos nemcsak a sajátodéra. Azt 

mondja Jézus, hogy te vagy a sója ennek a világnak, és a só nem jó, ha megízetlenül. Nyilván 

a só nem is tud megízetlenülni. Sokan Jézus Krisztus szemére vetik, hogy mondhatott ilyet, 

hogy a só megízetlenül. Jézus nemcsak ezt mondta, másutt, más fordításban azt mondja, hogy 

ha a só megbolondul. Jézus is tudta, hogy a só nem veszti el az ízét. Lehetetlen dolog. A 

sónak meg kellene ahhoz bolondulni. Az egy lehetetlen állapot. De a keresztények sajnos 

elveszíthetik a sósságukat. Ámen. Te vagy a világ sója. Ezt tudjad jól! 

Végül, mit csinálhatsz még az Igével? Tehát tanulmányozhatod, olvashatod, kérhetsz 

belőle kijelentést Istentől. Uram, adj kijelentést! Lehet Rhemább az a kijelentett Ige. Az Ige, 

amit nekem szólt ma reggel. Vagy a legutóbbi Rhemám, mit is kaptam a legutóbb az Úrtól? 

Arra emlékszem, hogy ezt mondta nekem az Úr. Nagyon fontos. És akkor az Úr az eszedbe 

juttatja, ha rendszeresen olvasod. Nem is kell a Bibliát elővenned, hogy kijelentést kapjál 

Istentől, egyszer csak bevillant egy Ige. Igaz? Ámen? De még egy apróságot megtehetsz, 

amiért imádkoztunk az alkalom elején.  

Jakab 1,25. 

25. De aki belenéz a szabadság tökéletes törvényébe és meg is marad abban, és nem 

feledékeny hallgatója, hanem cselekvője is annak, az áldott lesz cselekedeteiben.  

Van, aki boldognak fordítja, de azt jelenti, boldog, meg azt is, hogy áldott. Vagyis az lesz 

áldott az Ige által, aki a cselekvő részét megcselekszi. Azt mondja a Biblia, hogy a hit 

cselekedetek nélkül meghalt. Tudom, megint vannak, akik elcsűrik-csavarják az Írásokat, 

mert nagyon sokan vannak, akik azt mondják, hogy Jakab ellentétben állt Pál apostollal. Pál 

apostol azt mondja, hogy hit által lehet megigazulni a törvény cselekedetei nélkül, Jakab meg 

azt mondja, hogy a hit cselekedetek nélkül meghalt. Akkor most melyik az igazság? Mind a 

kettő! Pál apostol a törvény cselekedeteiről beszél, és arról beszél, hogy a törvény 

cselekedeteidet megcselekszed, attól te nem leszel igaz ember Isten előtt. Csak a törvény által 

élsz helyes módon, Isten nagyon szeret téged, de nem leszel új teremtés, nem fogsz 

megigazulni. Ezt mondja Pál.  

Jakab meg azt mondja, hogy a hit cselekedeteit meg kell cselekedni. Jakab nem a törvény 

cselekedeteiről beszél, hanem arról beszél, hogy amit Isten hitet adott a szívedbe, amiről 

meggyőződtél, hogy ez az igazság, az alapján légy szíves cselekedjél is. Mert ha nem, akkor 

bizonyos áldások ki fognak maradni az életedből. Ez a kettő között a különbség. Mind a kettő 

hitre apellál, mert az igaz ember hitből él. Ugye? De nagyon fontos tudnod, hogy az egyik fele 



 

 6 

az a fajta hitet építi fel benned, ami által elveszel Istentől. Az a hit, ami legyőzi a világot. 

Amikor azt mondja neked az orvos, hogy mennyi időd van hátra, az Ige meg azt mondja 

neked, hogy Krisztus sebeiben meggyógyultál. Az egy olyan hit, amire ha helyezkedsz, akkor 

elvesz Istentől egy gyógyulást. Ez az a fajta hit.  

De amikor a Biblia azt mondja, hogy ne legyenek neked idegen isteneid énelőttem, ezt nem 

Isten fogja megcsinálni. De ha elhiszed, hogy Istennek fontos ez a gondolat, akkor nem fogsz 

bálványok után futkosni. Ez az a hit, amelyik téged engedelmességre visz. Ugye? Amikor azt 

mondja az Írás, hogy ragaszkodj a megvallásodhoz, akkor azt megint te csinálod, és ehhez is 

egy hit kell, mert ha nem hiszem el, hogy ez fontos, akkor nem fogom cselekedni. Érted? 

Tehát az Igének az egyik fele elvesz Istentől, olyan hitet épít, ami elvesz Istentől, az Igének a 

másik fele pedig olyan hitet épít, ami engedelmessé tesz téged, és azt fogod csinálni, amit 

Isten mondott. Nagyon fontos. Mind a kettő hitre apellál. Jakab erről beszél, hogy arról fog 

meglátszani a te hited, hogy Isten ezt mondta, te meg azt csinálod. Nem kell neked mondani 

semmit a hitedről, mert látják az emberek, hogy mit csinálsz. Erről beszél Jakab. Ámen.  

2. AZ IMÁDSÁG 

Második nagyon fontos dolog az imádság, az ima. Nem lehetne keresztény az Isten Igéje 

nélkül, mert minden az Isten Igéjével indul. Nem te mentél föl a mennybe, hogy Krisztust 

előhozd, vagy szálltál alá, hogy onnan fölhozd. Hanem a te beszéded a hit beszéde. De mi a 

hit beszéde? Amit mi hirdetünk, mondja Pál. És az mi? Az Isten Igéje. Tehát Isten Igéje jutott 

el hozzánk. Nem tudom, észrevetted-e, Ádám nem ment föl a mennybe az Atyához, amikor 

megteremtetett, hanem Isten beszéde jött el hozzá minden este, beszélgetni. Az Igével indul 

minden. De az imádsággal folytatódik. A második nagyon fontos dolog az életedben az 

imádság. Az imádság egyfajta közösség Istennel, de ennél sokkal több is. Hadd olvassak föl 

neked néhány Igét.  

Máté 6,32. 

32. Mert mindezeket a pogányok kérdezik. Mert jól tudja a ti mennyei Atyátok, hogy 

mindezekre szükségetek van. 

Mert jól tudja a ti mennyei Atyátok, hogy mindezekre szükségetek van.  

Máté 6,8. 

8. Ne legyetek hát ezekhez hasonlók; mert jól tudja a ti Atyátok, mire van 

szükségetek, mielőtt kérnétek tőle.  

Hát ezt el is várjuk egy mindent tudó Istentől, hogy mindent tudjon. Te olyan problémák-

kal szembesülsz, amit Ő már látott a világ teremtésének a megkezdése előtt, de neked még 

fogalmad sincs róla, ezért ülsz itt nyugodtan. De Ő már előkészítette a kimenekedés útját is, 

és már előkészítette neked azokat a dolgokat, amikre szükséged lesz, hogy azt a problémát 

megoldjad. Ha ezt is tudod, akkor még nyugodtabban ülsz itt. Ugye? De akkor minek kell 

imádkozni?  

Máté 7,7–11. 

7. Kérjetek és adatik néktek; keressetek és találtok; zörgessetek és megnyittatik 

néktek. 

8. Mert aki kér, mind kap; és aki keres, talál; és a zörgetőnek megnyittatik.  

9. Avagy ki az az ember közületek, aki, ha az ő fia kenyeret kér tőle, követ ád néki? 

10. És ha halat kér, vajon kígyót ád-e néki? 

11. Ha azért ti gonosz létetekre tudtok a ti fiaitoknak jó ajándékokat adni, mennyivel 

inkább ád a ti mennyei Atyátok jókat azoknak, akik kérnek tőle?! 

Tehát drága testvérem, bár az Atya jól tudja, hogy mire van szükséged, mielőtt kérnél, 

kinek ad? Aki kér tőle. Óh, vajon miért? Isten azt várja, hogy csússzál-másszál előtte, mert 

attól boldog, hogy lemész a porba? Nem. Hanem Isten keze meg van kötve, amíg a szádat ki 

nem nyitottad. Tudniillik Isten átadta ezt a földet neked, kedves embertársam, meg nekem, mi 

pedig voltunk olyan ostobák néhány évezreddel ezelőtt, hogy szisztematikusan kiadtuk az 
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ellenségnek. Aki szisztematikusan akadályoz mindent, amit Isten szeretne tenni, és mert mivel 

Isten kiadta az embernek, ezért az ember uralkodik a földön.  

Képzelj el egy albérletet, amit te kiadsz, fölkészíted, elkészíted, kifestetsz mindent, 

megállapodtok az időben, megállapodtok a pénzben, megállapodtok a feltételekben, és ott az 

albérlet, és beköltözik a lakó. Te be akarsz menni abba a házba, abba az albérletbe, amit te 

kiadtál. Hogy csinálod? Van neked azért egy tartalék kulcsod! Odamész, lazán kinyitod, 

bemész, és csinálsz, amit akarsz. Így van? Nem így van! Úgy van, hogy felhívod az 

albérlődet, és megkérdezed, hogy mikor lenne alkalmas, hogy esetleg bemenjek, mert az a 

helyzet, hogy ott felejtettem a bukósisakomat, és szeretném elhozni. Hogyha megmondaná-

tok, hogy mikor nem zavarok, akkor elmennék érte. Akkor odamész, és becsöngetsz, és adják 

neked a bukósisakot. Ha te vagy ennyire úriember, akkor a Mindenható Isten, aki az 

embernek adta ezt a bolygót, majd rátöri az emberre az ajtót, és azt csinál, amit akar? Nem. 

Még akkor sem, ha az az ember érdekében lenne. Ezért kell neked imádkozni! 

Bár az Atya jól tudja, mire van szükség, neked imádkozni kell. Ezért csodálatos a 

nyelveken ima, aki tudja, miről beszélek, mert azt mondja az Írás, hogy az a te elmédet 

felszabadítja a tudás terhei alól. Nem kell tudnod, hogy mit kell kérned az adott helyzethez 

képest, mert maga a Szellem esedezik kimondhatatlan nyögésekkel az Atyához. Aki vizsgálja 

a szellemet, szíveket, az tudja, mik a Szellem gondolatai. Mert a Szellem az Atya akarata 

szerint esedezik a szentekért. Magyarázat a Róma 8. fejezetben van, de a lényeg az, hogy ha 

nyelveken imádkozol, még csak tudnod sem kell, mi a szükség. Elég, ha Isten tudja, és elég, 

hogy valaki kinyitotta a száját és imádkozott érte, és az Atyának minden joga innentől kezdve 

megvan, hogy azt csináljon, amit eleve csinálni akart – azaz megáldani valakit.  

Róma 8,26. 

26. Hasonlatosképpen pedig a Szellem is segítségünkre van a mi erőtlenségünkben. 

Mert azt, amit kérnünk kell, amint kellene, nem tudjuk; de maga a Szellem esedezik 

miérettünk kimondhatatlan fohászkodásokkal.  

Az egy nagyon fontos dolog, de ezért imádkoznod kell. Ámen. A másik kedvenc Igém a 

Filippi 4,6-7. Veheted ezt egy utasításnak is, ha gondolod, de ne tőlem vedd. Az Úr Jézus 

Krisztustól, vagy Páltól.  

Filippi 4,6–7. 

6. Semmi felől ne aggódjatok, hanem imádságotokban és könyörgésetekben minden 

alkalommal hálaadással tárjátok fel kívánságaitokat az Isten előtt.  

Előfordult veled, hogy aggodalmas gondolatok jutottak az eszedbe? Miért aggódik az 

ember? Valamilyen negatív dolognak a bekövetkeztét elképzelhetőnek tartja. Tehát elképzel-

hetőnek tartod, hogy valami szörnyű dolog fog történni, és abban a pillanatban elkezdesz az 

elméddel, és az érzelmeiddel reagálni rá. Ezt hívjuk aggódásnak. A Biblia azt mondja, hogy 

amikor ez az érzés megjelenik az életedben, akkor azt cseréld le egy cselekvésre! 

Imádságodban, és közbenjárásodban minden alkalommal hálaadással tárd fel a kívánságodat 

Isten előtt. A legjobb leszoktatása az ördögnek arról, hogy az életedben turkáljon az, hogy 

amint megpróbál megfélemlíteni, te azonnal elkezdesz hálaadással imádkozni. Hamarosan 

rászoktatod arra, hogy akkor ez jön. Amikor te elkezdesz hálaadással imádkozni, akkor meg 

az jön, hogy Isten elkezd beavatkozni, és az ellenség, aki eddig csak veled állt szemben, és a 

te képességeiddel, a következő pillanatban, a következő kanyar után már Istennel találja 

magát szembe, aki jön válaszolni a te imádra. Ámen. Ez nagyon fontos, de neked az a részed, 

amikor megijedsz, és tényleg megijedsz, és hűha, most mi lesz, és érzed, hogy kimegy belőled 

az erő, és elsápadsz, akkor jusson eszedbe ez az Ige, hogy na most akkor az az Ige jön, most 

az a helyzet jön, amikor én elmegyek szépen imádkozni, és hálaadással elmondom Istennek, 

hogy mit szeretnék! Feltárom az én kívánságomat. Azt mondja a Biblia, hogy az első 

mellékhatása, amivel nem kell neked sokat várni, az a 7. vers. 
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7. És az Istennek békessége, mely minden értelmet felülhalad, meg fogja őrizni 

szíveiteket és gondolataitokat a Krisztus Jézusban.   

Azért haladja felül az értelmet, mert nem fogod magad se érteni, hogy egy ilyen helyzetben 

hogy lehetsz békességben. Nem fogod magad se érteni. Az előbb aggódtál, rettegtél, az volt a 

racionális dolog, mert a dolgok úgy néznek ki, hogy rettenetes. Tehát racionális, hogy én 

elkezdek rettegni. De eljöttem Istenhez, és Isten egy olyan békességet adott a szívembe, amit 

magam sem értem, hogyan lehet? Hogy lehet, hogy én ilyen nyugodt vagyok ebben a 

helyzetben? Hát úgy, hogy Isten békessége, amely minden értelmet felülhalad, meg fogja 

őrizni a szívedet és a gondolataidat Jézus Krisztusban! Ehhez Istennek nem kell köröket 

futnia, mert a Szent Szelleme benned van, és ki tudja árasztani a békességét, ott helyben. A 

probléma, amiért imádkoztál, azt meg már Isten kezelésbe veszi, mert eloldottad a kezeit 

azzal, hogy imádkoztál. Ámen.  

Testvérem, a hitben járás nagyon sokszor erről szól, mert gondolj bele: kellene hitben járni, 

ha a helyzet mindig úgy nézne ki, mint ahogy Isten mondja? Amikor sötétség volt, és állati 

sötétség volt, és semmilyen fény nem létezett, zseblámpa se volt, mert nem volt fény. Ha ott 

lettél volna a legjobb zseblámpával, azt is hiába kapcsoltad volna föl, mert nem volt fény. 

Akkor Isten azt mondta, hogy hú, de sötét van! Nem. Azt mondta, legyen világosság! Ámen. 

És lett világosság. És a kettő között Isten hite volt. De figyelj rám! Az életben nagyon sok 

helyzet van, amiről Isten azt mondja, hogy ez így áll, és közben egyáltalán nem úgy néz ám 

ki! Teljesen az ellenkezőjének néz ki. Na, akkor kell a te hited! Ámen. Akkor kell Isten hite, 

akkor kell a keresztény hite. Mert a hited az, ami legyőzi a világot.  

Vagytok itt jó néhányan, meg vagyunk itt jó néhányan, akik eszméletlen helyzetekből 

jöttünk ki hit által. Igaz? Volt egy kis bizodalmunk Istenben, és az elég volt ahhoz, hogy 

kihúzzon bennünket valami egészen elképesztő helyzetekből. Az Ő dicsőségét megláthattuk. 

De ne felejtsd el, hogy minél többször hagyod ki ezt az Igét, és elkezdesz aggódni, és újra 

aggódni, újra aggódni, annál tovább, messzebb sodródsz a békességtől, és annál messzebb 

sodródsz a lehetőségtől, hogy Isten beavatkozzon. Hálát adunk ilyenkor a közbenjárókért. 

Mert amikor te nem imádkoztál, akkor imádkoztak érted mások. Ugye? Vagy imádkoztak 

nyelveken, vagy tudták, hogy mi van, és imádkoztak érted. Isten meghallgatja azt is, dicsőség 

az Úrnak. Isten nagyon kicsi hitecskét hajlandó használni, hogy a te áldásodra váljon azon 

nyomban. Ámen.  

Nagyon fontos tudni, hogy van egy-két feltétele az imaválasznak. Amit a János 15,7-ben 

látsz. Nagyon sokan vagyunk, akik kívánkozunk ezért, azért, amazért, és szeretnénk Istentől 

megkapni ezt, azt, amazt. Egy dologra nagyon kell figyelnünk, amit Jézus a következőben 

tanít: benne kell maradnunk az Ő akaratában. És benne kell maradnunk a benne levő 

bizodalomban ahhoz, hogy hitben maradjunk végig. Nagyon fontos.  

János 15,7. 

7. Ha énbennem maradtok, és az én beszédeim bennetek maradnak, kérjetek, amit 

csak akartok, és meglesz az néktek.  

Ha énbennem maradtok – azaz Isten akaratában –, és az én beszédeim bennetek maradnak 

– azaz hitben maradsz, mert az Igére apellálsz, és nem a félelmetes helyzetre –, akkor kérj, 

amit csak akarsz, meglesz neked. Nagyon fontos dolog Isten akaratában maradni, és hitben 

maradni, az én beszédeim bennetek maradnak. Miért kell ehhez Jézus Krisztus beszéde? Mert, 

testvérem, a hit nem a kívánságaidból van. A hit nem a vágyakozásaidból van. Vágyakozásra, 

reménységre nem lehet kérni. A hit, vagyis az Istenben való bizalom az Igéből van. Miért? 

Azért, mentálisan azért, mert az Igéből tudod meg, mit akar Isten. Én emlékszem, mikor régen 

imádkoztam, még ilyen félpünkösdi időszakomban, és kértem valamit az Atyától, és elkezd-

tem azon gondolkodni, hogy mi a csuda fogja rávenni a Mindenható Atya Istent a trónján, 

hogy engem meghallgasson, és tényleg megtegye, amit kérek? De tényleg, én hogyan veszem 

rá innen Őt, hogy azt csinálja, amit én kérek? Na, jól van, de hát leimádkozom a számat 
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apróra, Ő most akkor azt fogja csinálni, amit én akarok? Kellő mennyiségű imát bedobok? 

Erről beszélt Jézus, hogy nem. Nem így. Hanem tudom, mit akar, és tudom, hogy azt akarja, 

és azt is tudom, hogy ezt kérni kell, mert ezt is akarja – ezt hívják hitnek, hogy tudom, hogy 

Isten meg akar áldani. Honnan tudom? Az Igéből tudom. Amíg bennem marad az Ő Igéje, 

addig tudom. Mit jelent, testvér, az, hogy benned marad az Ő Igéje? Mit jelent? Hogy tudod 

fejből, hogy mit mondott. Azt jelenti. Mit jelent, hogy benned marad a KRESZ szabály? Mit 

jelent, hogy benned marad a másodfokú egyenlet megoldásának a módja? Hogy emlékszel rá, 

hogyan kell csinálni, és tudod fejből. Ezt jelenti. Mit jelent, hogy benned marad az Ige? Hogy 

tudom, mit mondott az Úr. Pontosan tudom, mit mondott az Úr, és óriási áldásban van 

részem, mert a számítógépemen, a könyvespolcomon, a zsebtelefonomon, a tabletemen, 

mindenemen ott van Isten Igéje, és ha valami netalán kieshet, azonnal meg tudom nézni, hogy 

hogyan is van. Még kereső is van benne. Nézzük, ezt mondta az Úr. Sokszor szembe kell 

állítani a helyzeteddel, hogy az Úr ezt mondta, én erre figyelek. Ámen. Nagyon fontos dolog.  

János 15,16. 

16. Nem ti választottatok engem, hanem én választottalak titeket, és én rendeltelek 

titeket, hogy ti elmenjetek és gyümölcsöt teremjetek, és a ti gyümölcsötök megmaradjon; 

hogy akármit kértek az Atyától az én nevemben, megadja néktek. 

Hol van ebben az, hogy az Ő akaratában kell maradnunk? Hol van ebben az?  

János 15,5. 

5. Én vagyok a szőlőtő, ti a szőlővesszők: Aki énbennem marad, én pedig őbenne, az 

terem sok gyümölcsöt: mert nálam nélkül semmit sem cselekedhettek. 

Aki énbennem marad, én pedig őbenne, az terem sok gyümölcsöt. Ámen. Ne felejtsed el, 

hogy te nem egy önmagadban álló valaki vagy, aki azért van itt, mert Istennek az a 

szórakozása, hogy őt megáldom minden helyzetben. Nem. Istennek van egy elképzelése, 

egyébként, hogy téged megáldjon, de ne felejtsd el, hogy a másik embert is, a szomszédodat 

is, meg a következő utcában lakót is, meg az egész bolygót is. Téged részesévé akar tenni 

ennek az áldásnak, hogy te áldás legyél azoknak. Következőleg, téged meg akar kérni, és föl 

akar használni ezekre az áldásokra. Ezért kell az Ő akaratában maradnod, és hitben maradnod, 

és akkor ezek a dolgok szépen sínen lesznek. De ehhez kell a te igeismereted, és kell a te 

imádságod, és a közösséged az Atyával.  

Nem fér bele ebbe a tanításba, nem fogok beszélni a Szellem munkájáról, amit elvégez 

benned, amikor imádkozol. Mert ez amúgy is az Ő munkája, és tudja, hogyan kell 

megcsinálni. Ha neked fogalmad sincs arról, hogy a Szent Szellem mit fog benned végezni, 

akkor nyugodj meg, nem is kell tudnod róla. Ő pontosan tudja a munkáját, te meg majd érzed 

az eredményét, és meglátod. A saját munkáddal kell tisztában lenned, nem a Szent 

Szellemnek a dolgával, meg nem az Atyának a dolgával, mert Ők tudják a dolgukat. Ne 

aggódj amiatt, hogy: Imádkoztam, de nem érzek semmit. Ki mondta azt, hogy neked bármit is 

érezned kell? A Biblia nem ezt mondta, hanem a azt mondta, hogy bíznod kell, hinned kell, 

nem kell érezni semmit. Lehet, hogy semmilyen Igét nem kaptál, mert hát Isten nem akart 

mondani neked semmit. Ettől ne ijedjél meg, érzésekre nem adunk itt, ebben a helyzetben, 

hanem: 

Márk 11,24. 

24. Azért mondom néktek: Amit csak kívántok, amikor imádkoztok higgyétek, hogy 

megkaptátok, és meglesz az néktek. 

Tehát, amikor mész imádkozni, abban a bizalomban kell lenned, hogy Isten hallotta, az Ő 

akaratában imádkoztam. Ezt letudtuk. Istennél van az ügy, Ő a dolgot rendezi. Ámen. És 

amikor eszedbe jut, hogy: Jaj, mi lesz? Akkor azt mondod: Ó, Atyám, én hálát adok azért, 

hogy átadtam neked, kezedben van, jó helyen van az ügy! Meddig kell így járnod? A Máté 

21,22 mondja meg, hogy meddig kell így járnod: 

Máté 21,22. 
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22. És amit imádságotokban kértek, mindazt meg is kapjátok, ha hisztek. 

Tudom, hogy a Máté 21,22, meg a Márk 11,24 az szinoptikus, tehát ugyanarról az 

eseményről beszél. De azt is hiszem, hogy nem véletlen, hogy kétféleképpen fogalmazza meg. 

Én azt hiszem, hogy ez azt jelenti, hogy amikor kértél, hittél, bizalommal kértél, és addig 

maradsz hitben a másik szerint, amíg az meg nem jön. Kész. Ennyi a te dolgod. És nem kell 

tudnod, hanem Istenbe kell vetned a bizalmadat, Ő teljesíti. Nagyon fontos dolog. Van még 

néhány Igém, amiről említést teszek.  

Kolossé 4,2. 

2. Az imádságban állhatatosak legyetek, vigyázván abban hálaadással; 

A Kolossé 4,2 szerint fontos, hogy állhatatos legyél az imában. Tehát ne függeszd fel az 

imaéletedet, ha kérhetem! Nagyon tudnak menni az órák, meg esetleg a napok, hogy egyszer 

csak elszaladt az idő. Nem, ne függeszd fel az imaéletedet akkor sem, ha nincs semmi bajod, 

ha nincs semmi problémád. Az 1Thessalonika 5,17 azt is megmondja, mit csinálj, amikor 

állhatatos vagy az imádságban: 

1Thessalonika 5,17–18. 

17. Szüntelen imádkozzatok. 

18. Mindenben hálákat adjatok; mert ez az Isten akarata a Krisztus Jézusban 

tihozzátok. 

Tehát amikor a Biblia arról beszél, hogy az imádságban állhatatos legyél, és szüntelen 

imádkozzál, akkor nem azt mondja, hogy szüntelen nyafogjál, és kéregess Istentől, hanem azt 

mondja, hogy szüntelen adjál hálát Istennek. Testvér, bármiért! Ha bajod van, azért, mert 

Isten a segítségedre siet, ha nincs semmi bajod, akkor azért. Ha van egy apró örömöd, akkor 

azért, ha éppen most nem kaptál egy új autót a múlt héten, akkor hálás lehetsz Istennek az 

üdvösségedért. Meg hálás lehetsz Istennek az áldásokért, amik még rád várnak. Nagyon-

nagyon fontos dolog! Halleluja! 

3. A TIZED 

A tizedről szeretnék beszélni egy picikét. Mert a tanítás arról szól, hogy mit tehetek 

Krisztus munkájáért. Az első két dolog, amiről beszéltem, az imádság, és előtte az Isten Igéje, 

hogy ebben erős legyél. Ezt önmagadért teszed elsősorban. Önmagadért, hogy ez a terem 

olyan emberekkel legyen tele, akiknek nincsenek különösebb problémáik. Merthogy Isten 

úgyis mindent megoldott már, és nem azt mondja, hogy: Ide lőjetek! Hanem azt mondja, 

hogy: Itt vagyunk mi, és áldás akarunk lenni, és áldások is leszünk. Hol a probléma? Ha majd 

én meglátom, akkor a sátán már tudhatja is, hogy baj van. „Baj van, mert ez már látja, hogy 

ott baj van, és elkezd imádkozni! Ha elkezd imádkozni, akkor jön az Atya, és elkezd 

munkálkodni. És akkor ott vége az ördögi befolyásnak!”   

Tudom, hogy ez elég magas szintűnek hangzik, de nem baj. Dicsőség Istennek, Isten 

magas szintre akar téged emelni. Uralkodni fogsz ezen a bolygón Jézus Krisztusban, ha 

ezekben a dolgokban megtanulsz győzni. Ha nem, akkor majd az ezer évet végigvárod a 

mennyben, és elnézegeted, hogy a profik hogy csinálják. De mindenesetre győzhetsz, mert 

Jézus Krisztus mindig győzelemre vezet téged. Mindig győzelemre vezet, neked csak annyi 

dolgod van, hogy menj is utána, ahova vezet. Ha félúton megállsz, akkor Jézus elmegy a 

győzelembe nélküled. Végig kell menni, dicsőség Istennek!  

Mi a tized? Hát most belenyúlok a zsebedbe, de nem magamért teszem, hidd el nekem! Azt 

szokták mondani, hogy az merítkezett be igazán, aki a bukszáját nem hagyta kinn a bemerítő 

medence partján, hanem azzal együtt merítkezett be. A tized egy ősi rendtartás, látni fogod, 

hogy milyen elképesztően ősi, amely azt mondja, hogy a keresményednek az egy tized része, 

azaz tíz százaléka – azaz száz forintból tíz forint, százezer forintból tízezer forint – az Úré. Én 

nem is fizetem ki a tizedemet, mert ki vagyok én, hogy Istennek fizessek? Hanem tizedelem a 

tizedemet. Még erre is ügyelek, hogy arra figyeljek, hogy az az Úré. Én nem adom az Úrnak, 

azt mondja az Ige, hogy a tized az Úré. Na, most, testvérem, mielőtt erről elkezdek beszélni, 
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hadd mondjam el neked, hogy a jókedvű adakozót szereti az Isten. Jókedvvel csak akkor tudsz 

adakozni, ha önként teszed. Tehát ne azért csináld, mert jött itt egy szigetvári prédikátor, 

botcsinálta fickó, aki erről beszélt! Hanem vizsgáld meg Isten Igéjét, nézd meg, Isten mit tanít 

erről! És ha meggyőződésre jutsz, hogy: Hmm, ez így van! – akkor kezdd el csinálni!Mert 

ami nem hitből van, bűn az.  

Ha most te azért kezdesz el bármit csinálni, mert én mondtam, és nem azért, mert te úgy 

gondolod, hogy ez így helyes, akkor nem hitből cselekszel. Mert a hit a nem látottakról való 

meggyőződés. Az igaz ember hitből él, azaz meggyőződésből. Tudja, hogy ez Isten akarata, 

eszerint cselekszik. Nem azért, mert Pisti ezt mondta, vagy Erzsike ezt mondta, vagy Tibor, 

vagy bárki ezt mondta, hanem azért, mert meg van írva, és én tudom, hogy ez Isten akarata. 

Ne felejtsd el, a Bibliában nincs ragadomány! Ragadomány az lenne, amit én elszedek tőled. 

Pál apostol óva int attól, Pál apostol azt írja, hogy adomány legyen, amit adsz. Az adomány 

az, amit te jókedvvel, jó szívvel, szívesen adsz. Így kell a tizedhez is hozzáállni. Tudom én, és 

itt fogok neked egy-két dolgot mesélni erről, hogy azt mondják: De hát hol van megírva a 

tized az Újszövetségben? Testvérem, ha az Újszövetségben gondolkodsz csak, akkor 

elfelejted azt, hogy nem a nulla évvel kezdődött a bolygó története, és nem a nulla évvel 

kezdődött Isten embereinek és Istennek a rendtartása ezen a bolygón. Tudniillik nem akkor, 

amikor Jézus Krisztus megszületett, meg megalapította a gyülekezetét. Nem akkor kezdődött 

Isten munkája a földön. Ő folytatott valamit, ami ősi, ősi, ősi volt már korábban.  

1Mózes 28,22. 

22. És ez a kő, amelyet oszlopul állítottam fel, Isten háza lesz, és valamit adsz nékem, 

annak tizedét néked adom. 

Mondja Jákób. Fogadalmat tesz, hogy: Uram, ha megáldasz engem, annak a tized része a 

tied lesz. Honnan szedte ezt a gondolatot Jákób? A törvényből? A törvényből nem szedhette, 

mert az egy picivel később keletkezett. Nézzük meg a Genezis 14-et. Ugye mindenki tisztában 

van vele, hogy a Genezis 28-at megelőzi a Genezis 14? 

1Mózes 14,18–20. 

18. Melkisédek pedig Sálem királya, kenyeret és bort hoza; ő pedig a Magasságos 

Istennek papja volt. 

19. És megáldá őt, és monda: Áldott legyen Ábrám a Magasságos Istentől (Elion El), 

aki birtokolja az eget és a földet. 

20. Áldott a Magasságos Isten, aki kezedbe adta ellenségeidet. És Ábrám tizedet ada 

néki mindenből. 

Ábrahám Melkisédeknek, a Magasságos Isten papjának, Sálem királyának. Ez jó öt 

évszázaddal előzte meg a törvényt, és azt a rendtartást, ami a törvényben megjelent, hogy 

Isten mit rendelt az anyagi javakkal kapcsolatban. Testvérem, elmondom neked, hogy amíg az 

Isten Igéjét nem viszed be az életedbe, annak a legapróbb bugyraiba, addig nem adtad át teljes 

egészében az életedet Istennek, és Jézus Krisztusnak! Ami nem azt jelenti, hogy Isten nem 

szeret téged, hiszen az Ige azt mondja, hogy mikor még bűnös voltál, szeretett annyira, hogy a 

Fiát adta érted. Itt most arról beszélek, hogy én látom a felelősségemet, látom a lehetőséget 

arra, hogy részt vegyek Isten munkájában. És erre ráadásul nem csak látásom van, 

felelősségérzetem, meg ilyenek, hanem még Igém is van rá, ami alapján ezt csinálni tudom. 

Kell még valami? Semmi más nem kell! Csak a jövedelem kell, aminek a tizedét odaadom az 

Úrnak. Nem? És már csak azért imádkozol, hogy Uram, szeretnék én neked egyre nagyobb 

tizedeket fizetni! Ami azt jelenti, hogy egyre nagyobb jövedelmekből. Ez most nem a siker 

Evangélium, hanem Isten akarata. Ámen.  

De hogyan kerül ez az egész át az Újszövetségbe? Úgy, hogy Jézus Krisztus bekerült egy 

papi rendbe, képzeld el! Gondoltad volna, hogy Jézus Krisztus nem önmagában alapított meg 

egy papi rendet, hanem bekerült egy már létezőbe, amikor a megváltód, és a főpapod lett? Ez 

meg volt prófétálva a Zsoltárok 110,4-ben. Ne felejtsük el, én meg vagyok róla győződve, 
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hogy Ábrahám ismerte ezt a rendtartást. Az írott törvény a zsidóságban azért lett, mert Isten 

azért választotta magának Ábrámot, mert tudta róla, hogy átadja majd minden rendelését a 

fiainak, és a fiai fiainak. Miért volt ez különleges? Azért, mert ezt addig senki nem tette meg. 

A Bibliából világosan látszik, hogy nem Ábrahám volt az első, akit Isten elhívott. Ráadásul 

ugyanoda, Izrael mai területére. Ugye, beszél a Biblia a szudáni etiópokról, beszél a 

szíriabeliekről. Isten azokat sokkal korábban elhívta ugyanoda, mint Ábrahámot, csak Isten 

Szelleme megutálta őket, mert úgy viselkedtek, ahogy nem kellett volna. Gondolod, hogy 

Isten nem adott nekik rendtartást az elhíváshoz? De még mennyire, hogy adott! Ezeknek az 

embereknek az ottlétét megelőzte a sálemi kultúra, amelyben volt egy király, Melkisédek, aki 

egyben a Magasságos Isten papja volt. Valami elkezdődött ott, amit Isten rendszeressé akart 

tenni ezen a bolygón. A következő személy, akiről olvasunk, az Jézus Krisztus, aki a 

Melkisédek rendje szerint való főpap lett. 

Zsoltárok 110,4. 

4. Megesküdt az Úr és meg nem másítja: Pap vagy Te örökké, Melkhisédek rendje 

szerint. 

Ezt idézi a Zsidó 5,6. 

Zsidó 5,6. 

6. Miképpen másutt is mondja: Te örökkévaló pap vagy, Melkisédek rendje szerint. 

Zsidó 5,10. 

10. Isten rendelte Őt főpapul, Melkisédek rendje szerint. 

Zsidó 6,20. 

20. Ahová előfutárként bement érettünk Jézus, aki örökkévaló főpap lett Melkisédek 

rendje szerint. 

Nem olvasok többet, de ha akarsz látni, akkor a Zsidó 7,10-ben, a Zsidó 7,15-ben, és a 

Zsidó 7,25-ben ugyanezt fogod olvasni. És a Zsidó levél – nem tudom, észrevetted-e –, de a 

Bibliád része. És az Írás fel nem bontható! Azt meg végképp nem csinálhatjuk, hogy ez az Ige 

tetszik, ez meg nem. Lehetnek kedvenc részeid. Ámen. Vannak olyan gyülekezetek, ahol 

kiollóznak a Bibliából. Nem a mienkről beszélek, hála a jó Istennek! De vannak, én ismerek 

olyanokat, hogy: Hát, ez nem úgy van! 

Zsidó 10,21. 

21. És mivel nagy főpapunk van az Isten háza felett. 

És ezt elmondja még a Zsidó 4,14, és a Zsidó 4,15, hogy Jézus főpap. Ahol pap van, ahol 

főpap van, ott rendtartás is van. Ott rendtartás is van, és nem törvény szerint való rendtartás 

van. Tudod, mi a különbség a törvény és a Szellem vezetése között? A törvénynek mindig van 

következménye. A törvény nem csak azt mondja meg, hogy mit kell csinálni, hanem 

szankcionál is, azt is megmondja, hogy mi lesz, ha nem azt csinálod. Ezért nevezi Pál apostol 

bűn és halál törvényének. Ezt csináltad, ez jár érte. Azt csináltad, az jár érte. Nincs mese! 

Bárki meg tudja nézni, hogy te mit csináltál. Elolvassa a törvényt: Nahát, ezért megkövezés 

jár, sajnos! Már tudták fejből, mert követ is vittek magukkal, ha netán nem volt a helyszínen. 

De a lényeg az, hogy a törvény megmondja, hogy mit kapsz, ha megteszed, mit kapsz, ha 

nem. Az újszövetségi szentírásban a Szent Szellem vezetése kegyelmen alapul. Azon alapul, 

hogy Isten ad neked egy vezetést, amit ha megteszel, jó, ha nem teszel, ott van érted Jézus 

Krisztus vére, aki jobbat beszél, mint Ábel vére. Tudod, testvérem, Jézus Krisztusnak az érted 

önként kiontott vére kegyelemért kiált Isten előtt. Neked, meg nekem is óriási szerencsénk 

van, hogy ez a vér ott van. Mert Isten a mai napig ugyanolyan igazságos, mint akkor volt, 

amikor megköveztette ezeket az embereket, csak Jézus Krisztus elvitte a balhét. Bocsáss meg, 

hogy így mondom. Ő magára vette a büntetést. Tehát, magyarán, ha te nem azt csinálod, 

amire Isten vezet téged, akkor Jézus Krisztus viszi éppen a balhét. Ez van! És ezért téged nem 

érint Isten ítélete az adott helyzetben, Isten kárhoztatása.  
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Aztán lehet, hogy egy kicsit Isten elkezd téged megnevelgetni, és azt mondja, hogy: Jó, 

akkor érezd egy kicsit, hogy mit csinálsz! Lehet, Isten nagyon jó Atya, nagyon jó pedagógus, 

de nem kárhoztat, hanem valamiféle ítéletben részt veszel, és akkor észreveszed, hogy nem jól 

csináltál valamit. Ezért jó, hogyha figyelsz az isteni akaratra, és önként aláveted magadat, 

mert abból egy dolog biztos lesz: áldás. Neked is, meg másoknak is. Ez a különbség az új 

szövetség és az ószövetség között. A jó és a rossz nem változott ószövetségben és az új 

szövetségben. Az új szövetség nem lehetőséget adott neked, hogy olyan dolgokat csinálj, amit 

nem csinálhattál az ószövetség alatt. Ez nagyon fontos dolog. Hanem az isteni következmény, 

a kárhoztatás nem lép fel azonnal, mert Jézus Krisztus kegyelme elvitte. 

Ha nem tudok a tanítás végére érni, az se nagy baj, mert hanem beszélek sokat, talán 

legközelebb is meghívnak. Nem azért csinálom, hogy villogjak neked, hanem azért, hogy a 

hasznodra legyek. Én harminc éve vagyok keresztény, és azóta fizetem a tizedemet. Azt 

mondja a Biblia, hogy az igazság beszédéhez tartja magát, hogy buzdíthasson azzal. Nem 

azért mondtam, hogy engem megdicsőíts, tudom én, hogy engem nem kell. 

3Mózes 27,30. 32. 

30. A földnek minden tizede, a föld vetéséből, a fa gyümölcséből az Úré; szentség az az 

Úrnak. 

32. Minden tizede a baromnak és juhnak, mindabból, ami a vessző alatt átmegy, a 

tizedik az Úrnak legyen szentelve. 

Ez gyakorlatilag kimondja, hogy az összes jövedelem, akár mezőgazdasági, akár 

állattenyésztési, annak a tizede az Úré. Mit csinál Isten a pénzzel? Szokták mondani, hogy: 

Uram, fogom ezt a köteg pénzt, földobom. Ami fönn marad, az a tied, ami marad, az enyém! 

Azért, hogy ezt ne mondhasd, ezért mondja a Számok könyve, vagyis a 4 Mózes 18,24: 

4Mózes 18,24. 

24. Mivelhogy Izrael fiainak tizedét, amit felemelt áldozatul visznek fel az Úrnak, 

adtam a lévitáknak örökségül: azért végeztem őfelőlük, hogy Izrael fiai között ne 

bírjanak örökséget. 

Mit? Amiről az előbb beszéltünk. Tizedét. Isten pontosan megmondja azt, hogy nekem 

adta, én magaménak vettem, mert ő nekem szánta. Én elvettem, mondja az Atya, és odaadom 

a lévitának. Te nem úgy adod, hogy a Krisztus Szeretete Egyház vezetőinek legyen jó 

fizetése. Te nem azért adod, hanem te azért adod, mert tudod, Isten a szívedre tette, hogy ez 

az Isten akarata, és én ezt az Úrnak adom. Az Úr mit csinál azzal, amit neki adtál? Amit akar. 

Itt van az Ige a 18,24, hogy ezt a tizedet Ő a lévitának adta. Na, most mondhatod azt, hogy hol 

vannak ma léviták? Hát egyik sem néz ki túl lévisnek. A léviták, azok egy rassz volt Izraelen 

belül, Izraelnek egy csoportja volt, és ők vették el Istentől, amit a nép adott. Kérdés az, hogy 

van-e ennek újszövetségi folyománya? 

1Korinthus 9,13–14. 

13. Nem tudjátok-é, hogy akik a szent dolgokban munkálkodnak, a szent helyből 

élnek, és akik az oltár körül forgolódnak, az oltárral együtt veszik el részüket? 

14. Ekképpen rendelte az Úr is, hogy akik az Evangéliumot hirdetik, az Evangélium-

ból éljenek. 

Milyen érdekes gondolat! Tehát aki szolgál az örömüzenettel – és ne gondolj csak az 

evangélistára, nagyon sokan hirdetik, nagyon sokan tanítják, nagyon sokan munkálkodnak az 

Evangéliumáért, az örömüzenetért. A pásztorkonferencián volt egy kis felszólalási lehetősé-

gem, és elmeséltem, hogy az örömüzenet nem csak az a „hurrá kegyelem”, hogy Jézus 

Krisztus kegyelmezett nekem, és eltörölte a bűneimet. Pál apostol még a pogányoknak is 

hirdette a megigazult életmódot, az önmegtartóztatást, az eljövendő örök életet, eljövendő 

ítéletet. Mindenki, aki Isten igazságában forgolódik, abból kéne élnie, Jézus szerény véle-

ménye szerint. 

Máté 10,7–10. 
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7. Elmenvén pedig prédikáljatok, mondván: Elközelített a menny királysága. 

8. Betegeket gyógyítsatok, poklosokat tisztítsatok, halottakat támasszatok, ördögöket 

űzzetek. Ingyen vettétek, ingyen adjátok. 

Vagyis, aki az Evangéliumban munkálkodik, az nem fogja neked benyújtani a számlát. 

Nem azért fog Istentől kapni, vagy tőled kapni, mert benyújtotta a számlát. Ez lenne a 

„kapakozás”. Ez lenne a ragadomány. De mit mond az Úr? 

9. Ne tegyetek se aranyat, se ezüstöt, se rézpénzt a ti erszényetekbe,  

Vagyis, ne menjetek el dolgozni, hogy ezt megszerezzétek! 

10. Se útitáskát, se két ruhát, se sarut, se pálcát ne vigyetek; mert méltó a munkás az 

ő táplálékára. 

Vagyis elmehetsz egy szál nadrágban, mert valakit fog küldeni az Úr, hogy azt 

finanszírozza. De ez a valaki mindig egy két lábon járó, kétkezes, egyfejes ember lesz, aki a 

szívébe kapja az Úrtól, hogy őneki részt kell venni Isten királyságának az építésében. Én még 

nem láttam pénzt potyogni az égből. 

1Timótheus 5,18. 

18. Mert azt mondja az Írás: A nyomtató ökörnek ne kösd be a száját; és: Méltó a 

munkás a maga jutalmára 

A Filippi 4,19. Mindenki vágja, ugye? Tegye fel a kezét, aki ezt még nem hallotta! Pál ezt 

mint egy következtetést vonta le valamiből. Ezt nem biztos, hogy hallottad. Pál nem egy 

kijelentést tesz, hanem egy kijelentett igazság okán belátja, hogy Isten ezután mit fog csinálni. 

De mi után fog Isten mit csinálni? Isten valami után azt fogja csinálni, hogy gazdagon betölti 

az ő szükségeiket. Nem kell messze menni, néhány sorral feljebb olvasom.  

Filippi 4,16–19. 

16. Mert már Thesszalonikában is, egyszer is, másszor is, küldtetek nékem 

szükségemre. 

Budapesten is, küldtetek nékem szükségemre. Ki beszél? Pál. Pál nem lévita, ugye? De az 

Evangélium szolgálója, ugye? Meg apostol is, ugye? Meg tanító is, ugye? Meg pásztor is, 

ugye?  

17. Nem mintha kívánnám az ajándékot; hanem kívánom azt a gyümölcsöt, mely 

sokasodik a ti hasznotokra. 

Ezt is Pál apostol tudja, hogy aki adakozik, az bőven fog aratni. Tehát Pál tudja nagyon jól, 

hogy mi lesz abból, hogyha valaki Isten akarata szerint elkezd adakozni. Nem csak pénzről 

van ám szó, sok minden mást is lehet, de itt most pont arról van szó. A vetés-aratás törvénye 

nem csak a pénzről szól, minden másról, de itt most arról van szó. 

18. Megvan pedig mindenem, és bővölködöm; beteltem, átvévén Epafróditustól, amit 

küldöttetek, mint kedves, jó illatot, kellemes, tetsző áldozatot az Istennek. 

Figyelj, hogy minek nevezi Pál, amit küldtek. Tehát amit te az Úrnak adsz, tizedet, és azt 

megkapja a szolgáló, azt Isten kedves, jó illatnak, kellemes, tetsző áldozatnak fogja tekinteni. 

És ebből vonja le Pál azt a következtetést, hogy: Ja, fiúk, ebből az lesz majd, hogy az én 

Istenem be fogja tölteni a ti szükségeiteket az Ő gazdagsága szerint dicsőségesen!  

19. Az én Istenem pedig be fogja tölteni minden szükségeteket az Ő gazdagsága 

szerint dicsőségesen a Krisztus Jézusban. 

Ja, ha ti ezt csináltátok, Isten ezt fogja csinálni! Miből gondolja? Hát nézzünk egy utolsó 

Igét ebben a témában.  

Malakiás 3,10–11. 

10. Hozzátok be a tizedet mind az én tárházamba, hogy legyen ennivaló az én 

házamban, és ezzel próbáljatok meg engem, azt mondja a Seregeknek Ura, ha nem 

nyitom meg néktek az egek csatornáit, és ha nem árasztok reátok áldást bőségesen. 

11. És megdorgálom érettetek a kártevőt, és nem veszti el földetek gyümölcsét, és nem 

lesz a szőlőtök meddő a mezőn, azt mondja a Seregeknek Ura. 
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Az egyetlen általam ismert vers, ahol Isten azt mondja, hogy próbálj meg engem! 

Mindenhol máshol feltétlen bizalmat kíván. De itt azt mondja, hogy próbáld ki. Próbáld ki, 

nézd meg, mi lesz belőle! Dicsőség Istennek! Pál tudta, hogy ha ezt kipróbáltad, ha ezt 

kipróbálják a budapestiek, ha ezt kipróbálják a thessalonikabeliek, ha ezt kipróbálják a 

szigetváriak, ha ezt kipróbálja bárki, abból az lesz, hogy Isten megnyitja az egek csatornáit. 

Ámen. Ennyit akartam mondani a tizedről. 

4. AZ ELHÍVÁS 

Van egy elhívásod Istentől. Ámen. Azt mondja Péter a második levelében: 

2Péter 1,10–11. 

10. Annakokáért, atyámfiai, igyekezzetek inkább a ti elhivatástokat és kiválasztatás-

tokat erőssé tenni; mert ha ezeket cselekszitek, nem buktok el soha. 

11. Mert ekképpen gazdagon adatik majd néktek a mi Urunknak és Üdvözítőnknek, a 

Jézus Krisztusnak örök országába való bemenetel. 

Szeretnék erről fél órát prédikálni, csodálatos Ige! Mit mond röviden? Azt, ha nem úgy 

akarsz besuhanni a mennybe Krisztus kegyelmén, hanem gazdagon akarsz oda bemenni, 

bőséges gazdagsággal, akkor igyekezz a te elhívásodat és kiválasztásodat erőssé tenni! 

Testvér, te akkor is el vagy hívva, ha egyszer szívből elmondtad az üdvösség imát, és az 

életben többet nem jöttél be gyülekezetbe. De akkor nem az az ember vagy, aki megpróbálod 

az elhívásodat erőssé tenni. Sem nem az az ember vagy, aki nem ütközik meg gyakran. Akkor 

az az ember vagy, aki nagyon sokszor kerül bajba! De ha te az az ember vagy, aki 

megpróbálod erőssé tenni az elhívásodat, és megpróbálsz abban cselekedni, akkor ki lesz az 

utad simítva. Nem azt mondja az Írás, hogy nem lesznek próbáid, nem lesznek kísértéseid, 

nem lesznek problémáid, de nem fogsz benne megütközni, megakadni, és nagy bajba kerülni. 

Azonkívül, amikor bemész a mennybe, akkor jutalommal teszed ezt. 

Filippi 3,14. 

14. De egyet cselekszem, azokat, amelyek hátam mögött vannak, elfelejtem, azoknak 

pedig, amelyek előttem vannak, nékifeszülve, célegyenest igyekszem az Istennek a 

Krisztus Jézusban onnét felülről való elhívása jutalmára. 

Ha belegondolsz, Pál apostol nem kis áldozatot hozott, meggyőződéses ember volt. A 

teljes presztízsét, mindenét elvesztette, beleértve a megélhetéstől kezdve mindent. Mindent 

elvesztett, és mindent kárnak és szemétnek ítélt Jézus Krisztusért, és azért, hogy az ő 

szolgálatát betöltse. Mindent föltett erre, és ez az ember írja neked ezt a levelet. Én azt 

szoktam mondani, hogy beszélni bárki tud. De azoknak higgyél, akik az életüket is odaadták 

azért, amit beszéltek. Mert azok nem csak azért beszéltek, hogy a szájuk járjon, vagy mert 

divatos volt, hanem mert úgy gondolták tényleg, mélységes meggyőződéssel, pontosan tudták, 

hogy az úgy van. És nem tántorította el őket az se, hogy ezért megölték őket. Ezeknek az 

embereknek nyugodtan lehet hinni. Kezdve Jézus Krisztussal, befejezve az összes olyan 

emberrel, aki az életét adta az Evangéliumért. Azt mondja, hogy bármi történik, ő célegye-

nesen igyekszik erre a jutalomra. Mi az, amit neked figyelembe kellene még venni? Filippi 

2,13. Hogyan működik ez? Hát nem olyan nagy dolog, ne gondold! Mert a Filippi 2,13 azt 

mondja, hogy Isten az, aki munkálja benned az akarást és a véghezvitelt is az Ő jókedvéből.  

Filippi 2,13. 

13. Mert Isten az, aki munkálja bennetek mind az akarást, mind a cselekvést 

jókedvéből. 

Nincs mindenki Pál apostolnak elhívva. Most ne gondold azt, hogy már elkészítették a 

nyaktilót, amit neked szántak! Nem, apró dolgoktól nagy dolgokig bármi lehet. Elmondom 

neked, hogy az apró dolgokra hívott el téged az Úr, és ha azokat az apró dolgokat megteszed, 

ugyanolyan nagy jutalmat kapsz érte, mintha nagy dologra hívott volna el téged az Úr, és azt 

tetted volna meg. Nem a dolog mértékéből adódik a jutalmazás, hanem a hűségedből adódik a 

jutalmazás. Ez világosan kiderül a Máté 24-ből, amikor Jézus Krisztus tanít a tálentumokról. 
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Mindenkinek a képessége szerint kiosztotta, és csak azt várta el, hogy használd. Ha használod, 

akkor a jutalom ugyanaz lesz. Ugyanaz lett volna az egy tálentumosnak a jutalma, mint a tíz 

tálentumosnak. Nagyon csodálatos dolgokat tud az Úr veled művelni. Tudjad, ha a Szellem 

vezetése jön, akkor ott, azonnal meg kell csinálnod, és tudod, hogy ezzel te igyekszel az 

elhívás jutalmára. Nagyon fontos! És sohase hagyd abba! Most szolgálókról szólok, akiket az 

Úr elhívott valamilyen szolgálatra. Azt mondja a 2Timótheus 4,15: 

2Timótheus 4,5. 

5. De te józan légy mindenekben, tarts ki a nehézségekben, az evangélista munkáját 

cselekedd, szolgálatodat teljesen betöltsd. 

A szolgálatnak akkor van vége, amikor az Úr egy másik szolgálatba átvisz téged. Nem 

akkor, amikor meguntad, olyan nincs. Nem untuk meg, nem lett elegünk! Lehet, hogy tele van 

a hócipőd az adott helyzetben, az senkit nem zavar. Jézus nem mondta azt, hogy érezd jól 

magad! Azt mondta, hogy töltsd be a szolgálatodat, amikor neked arra a Szellem vezetést ad. 

Menj, és csináld meg! Ennyi! Jézus Krisztus nem fog téged kikészíteni, kiégetni, kibelezni, és 

teljesen lehasználni, ebben nyugodt lehetsz, mert pontosan tudja, mennyit bírsz. Ez egy másik 

nagyon fontos, hogy a hited mértékén ne menj túl! Erről is beszélnék nagyon szívesen. Föl is 

fogok olvasni egy Igét ezzel kapcsolatban. 

Kolossé 4,17. 

17. És mondjátok meg Arkhippusnak: Vigyázz a szolgálatra, melyre vállalkoztál az 

Úrban, hogy azt betöltsd! 

Senki se vegye el tőled a koronádat! Szeretnék még néhány igeverset elővenni. 

2Korinthus 1,21. 

21. Aki pedig minket veletek együtt Krisztusban megerősít és felken minket, az Isten az; 

Mit jelent ez az Ige? Ezt egy apostol írja. Az egyik legmagasabb fokú felkenetés az 

apostoli, és azt mondja, hogy veletek együtt ken fel Isten engem. Kik azok a veletek? Akiknek 

írja ezt a levelet, a korinthusiak. Korinthusban nem csak apostolok voltak, hanem voltak olyan 

mezítlábas keresztények is, mint te meg én. És azt mondja Pál, az apostol, hogy téged is 

felken az Isten, téged is megerősít az Isten, akkor is, ha nem vagy apostol. Jézus Krisztus által 

te is megkapod a képesítést, a jó ötleteket, a vezetést, és az erőt, hogy végrehajtsd. Nem 

hivatkozhatsz arra, hogy én nem vagyok evangélista, én nem vagyok tanító! Te Istennek egy 

bástyája vagy az adott helyen, amely helyen Isten valamit el akar végezni. Meglehet, hogy te 

vagy az egyetlen, akin keresztül Ő ezt meg tudja csinálni. Pajtás, ha te nem vagy ott, akkor ezt 

Isten nem tudja megcsinálni, ez ennyire komoly! Ha meg ott vagy engedelmes szívvel, akkor 

lehet, hogy csak egy apróság lesz, a te szemedben csak egy apróságnak tűnik, amit te 

megtettél. És hát persze, hogy megtettem, éreztem a szívemben, hogy ezt meg kell tenni! Ez 

az, testvér, ez az, és azt te megtetted, és dicsőség Istennek, beleálltál egy örökkévaló 

szolgálatba! 

Efézus 2,10. 

10. Mert az Ő alkotása vagyunk, újrateremtetvén a Krisztus Jézusban jó cselekede-

tekre, amelyeket előre elkészített az Isten, hogy azokban járjunk. 

Amikor te kapod a vezetést, hogy most ezt kéne csinálni, akkor neked úgy tűnik, hogy 

láttál valamit, és azzal kapcsolatban lett benned egy valami. De ne gondold azt, hogy azt Isten 

nem tudta hétezer évvel ezelőtt, hogy te akkor ott leszel! Már akkor elkészített egy vezetést 

mostanra neked, és amikor te ezt megcsináltad, akkor Istennek a hétezer évvel ezelőtt 

kifundált tervét hajtottad végre ott, akkor! Ez nem semmi, ha belegondolsz. Ez dicsőséges! 

Tudom, hogy eszméletlen mennyiségű dolgot kaptál ma, hallgasd meg többször ezt a 

tanítást, egészen bátran, nagyon sok bölcsesség van benne! Az Úré a dicsőség ezért a 

bölcsességért, félre ne érts!  

Róma 12,3. 
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3. Mert a nékem adott kegyelem által mondom mindenkinek közöttetek, hogy senki 

ne tartsa többre magát, mint kell, hanem józanul gondolkodjék, amint az Isten adta 

kinek-kinek a hit mértékét. 

Mit jelent ez? Amiről meg vagy győződve, azt. Nem azt, amit elvárnak, nem azt, amit 

látsz, hogy más testvér már megtesz. Nem azt, amivel bevágódhatsz, és megjátszhatod 

magadat, hogy te mekkora sztár vagy, hanem amiről a szívedben van meggyőződés arról, 

hogy mit kell tenned. Azt tedd meg, és ne menj túl azon! Nem azzal fog fejlődni a hited, hogy 

túlmész a határain, mert a hit nem az önmagad legyilkolásából van, nem is a képmutatásból 

van, hanem a felkent, kijelentett Igének a hallásából van. Ha te szeretnél többet tenni Istenért, 

mint amit pillanatnyilag teszel, akkor az Igét vedd magadhoz, kijelentést vegyél magadhoz, az 

Istennel való közösségedet fejleszd, és mindig csak annyit tegyél meg, amiről meg vagy 

győződve, hogy ez az én dolgom, ezt meg kell tennem, és ezzel célegyenesen igyekszel az Ő 

elhívása jutalmára! Ámen. Köszönöm szépen, hogy ezt elmondhattam neked. Az Úré a 

dicsőség! És az Úré a taps! 

 
*A barna színnel jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 


